
 

Protokoll fra styremøte i NJFF Rogaland, 14 desember 2023. 

Grand hotell, Egersund. Til stede: Tore G, Lise, Ragnhild, Torstein, Terje, Knut Ståle, Knut Ivar, Tore 
S, Jan Atle, Oddvar, Geir, Fredrik. Forfall: Rune, Per Magne, Tor Helge, Anita 

SAKSLISTE: 

Innledning:  

Protokoll fra styremøte 17. oktober ble godkjent uten merknader.     

Orienteringer: 
 

- Medlemstall pr 1. desember, i regionlaget: +2 %, 8818 medlemmer.  
- Økonomi/ regnskap status: Sum inntekter 4,6 mill, utgifter 4 mill. Pr i dag overskudd rundt kr. 

590000.  
- Innkjøp av materiell er gjennomført. Kr. 100 000 til profileringsobjekter og give-aways 
- Ny instruktørordning. Nye digitale sentrale kurs er under utarbeidelse. Behov for kurs for 

feltkontrollører. Sel-kurs i Rogaland 19/12, 9 foreninger påmeldt.  
- Positivt medieutspill rettet mot lokalpresse fra Forbundsstyrets medlemmer v Anne-Lise 

 
 
FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER:  
 

Sak 18/23: Saker til kommende Landsmøte 2024 

- NJFFs foreningsinfo november: «Hva skal NJFF jobbe med i 2024?” Pkt. om Fiske og 
fiskeforvaltning vekker tvil om oppdrett versus overlevelse for sjøørret og villaks er høyt nok 
prioritert i organisasjonen. Trond Austerheim og Oddvar utformer forslag til vedtak. 

- HMS. Sentralt oppsatte rutiner for hele organisasjonen, også for foreninger ønskes.                                                                                           
Påtrykk også fra andre regioner om fremming av HMS-saken. Må kostnadsberegnes og må 
være konkret på ønskene i forslaget. Anita jobber med saken. 

- Forsikringsordningene i NJFF. Hva bør forbedres? 
- Tap av areal/ jakt- og fiskemuligheter er også et svært viktig tema. 
- Forslag nominasjon til forbundets utmerkelser/priser? 
- Kandidater til valget til Forbundsstyret fra NJFF Rogaland? Anne-Lise Malmedal ønsker ikke 

fortsette. NB for svakt på fiskesiden, og styret jobber videre for å kunne fremme en god 
kandidat på dette feltet. 

 

Sak 45/23: Årsmøteforberedelser 2024 NJFF Rogaland – orienteringer 



ÅRSRAPPORTER – ALLE: SEND INN – FRIST 20 JANUAR. 

Saker: 

- Utenforskap. Ta vare på medlemmene. Samarbeid innen NJFF. Tore S 

• Valgkomiteen. Diskutere mulige kandidater til aktuelle posisjoner. B/U-leder mangler. Se 
orienteringer pkt. 2. 

• Årsmøtelokasjon. Grand hotell Eigersund eller Atlantic hotell Stavanger sentrum  

Vedtak: Årsmøtet i 2024 holdes på Grand i Egersund. 

 

Sak 46/23: Regionsamlinger 2024 

Region sør: Lund 6/2-24 

Eget opplegg for Lund, åpent for alle. Viktig å dra med folk også utenom styret i Lund. (invitere ny 
viltforvalter). Sjekke ut datoen mot stormøtet i Bjerkreim. Ragnhild, Tore x 2, Knut Ståle, Terje, Lise 

Region nord. Aksdal inn. 24/1-24: Tore x 2, Ragnhild, Terje, Anita?, Geir, Knut Ivar. 

Region midt. Sandnes, 30/1-24: Tore x 2, Terje, Lise, Fredrik, Ragnhild,  

Forslag til tema: 

-Organisasjonsforståelsen -Regionårsmøte og Landsmøtesaker? Hvordan fremmes disse?  

-Lokalforeningens innspill til suksess? -Samarbeid og ivaretakelse tillitsvalgte og medlemmer internt i 
foreningene. 

Spesielle tema Lund-møtet: Hva kan NJFF tilby foreningen? Invitere Alm/ Lyngdal J&F, Termisk Jakt 

 

NYE SAKER:  

Sak 52/23: Høringer/uttalelser/viktig mail-post, til-fra NJFF Rogaland. 

 

Utsendte høringsinnspill/uttalelser fra NJFF Rogaland siden forrige styremøte: 

- Innspill �l revisjon av jaktskyterregelverk v Rune Åsheim, sendt �l Vidar Nilsen 

 

Mottatte høringsinvitasjoner: 

Høringsradaren - Forum for Natur og Friluftsliv (hoeringsradaren.no) 

FRA NVE:  

- Varsel om oppstart av detaljregulering og høring av melding og forslag til planprogram for 
Moldalsknuten vindkraftverk, Sokndal kommune. Frist: 12/1-2023. Tapt sak. Legges bort. 

FRA STATENS VEGVESEN:  

https://hoeringsradaren.no/sak/8047


- Høring planprogram ny trase E39 Bokn – Bømlafjorden. Innsendt 16 des. 

Brev/orientering til NJFF Rogaland:  

Fra NJFF: 

- Landsmøtet 2024 – forslag på kandidater til Forbundsstyret og valgkomité 
- Oversikt frister frem mot landsmøte i 2024. 
- Arbeidsprogrammet NJFF 2024, sjekk innholdet f.eks knyttet til laks og anadrome arter. 
- Interne reiser-kostnadsfordeling 

Fra Rogaland Fylkeskommune:  
Møteprotokoll Rovviltnemda region 1: Rovviltnemnda åpner for kvotefri jakt på gaupe i Region 1 i 24. 

Utlysning av fylkeskommunale tilskudd innen regional utvikling 2024. Der er et av 
punktene som kan utløse midler:  

• Ønsker du å legge �l rete for innlandsfiske for allmenheten? Tilskuddsordningen skal 
mo�vere �l innlandsfiske, forbedre innlandsfiskebestandene og gjøre informasjon om hvor 
det er �lgjengelig innlandsfiske bedre kjent for allmenheten. 

• Rogaland fylkeskommune deler hvert år ut rundt 100 000 kroner �l forskjellige prosjekter 
som skal fremme innlandsfiske i Rogaland. Sjekk retningslinjene under og finn ut om din 
organisasjon eller kommune kan søke om �lskudd �l innlandsfiske, og få hjelp �l netopp 
deres prosjekt 

• Søknadsfristen er 21. februar 2024. Søknad fylles ut og sendes inn via søknadsportalen �l 
Regionalforvaltning. 

Dette er et tema vi hadde oppe i styret ved årsskiftet 2022/-23, så Tore G og Lise ser på om det er 
mulig å lage en arbeidsplan/beskrivelse som gjør det mulig å søke midler innen fristen. 

Fra FNF:  

- Innkalling FNF årsmøte 2024. Tore ønsker å delta. Både Ole Geir og Ragnhild er på valg. 

Henvendelsene fra NJFF, NVE, og Statsforvalteren er ivaretatt, sendt videre til enten 
regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift til evt tiltak. 

 

Sak 36/23 oppfølgingssak: Støtte til lokalforeningene til aktive ungdomsskyttere: 

Vi har jobbet for å finne en god modell for å støtte unge skyttere økonomisk når de deltar på 
stevner. Dette gjelder for både rifle og hagle. Total støtte for et år er begrenset oppad til kr 
60 000,- 

Regionen skyteutvalgs-ledere tar kontakt med sine foreningers kontaktpersoner og setter 
opp en komplett oversikt på alle ungdommer som har skutt stevner i løpet av 2023. 

Foreningene må dokumentere med navn, stevnetype/sted, stevnenummer. Foreningene må 
bekrefte at støtten skal øremerkes ungdomsskytternes stevnedeltakelse i stevner i Rogaland. 
Midlene skal ikke brukes i ordinær foreningsdrift ut over dette. 

Dette gjelder 34/31 stevner i 2023, med ca. 500 kr i utgift per ungdom per stevne. 

Alle foreningene sender inn oversikt over hvilke ungdommer hos dem som har deltatt på 
stevner, og hvor mange. Vi starter opp i år, og fortsetter neste år. Overskudd avsettes i en 



pool til bruk fremover i tid. Avsetter fra 2023-regnskapet 30 000 til 2024, buffer settes opp 
og man plusser om nødvendig på 30 000 til for 2024. For året som gikk 2023, utbetales i 
januar 24 til lokalforeningene, maks oppad begrenset til 30 000,- 

Sak 53/23: Fast post: De ansatte oppdaterer kort om sitt arbeid.  

Kort oppdatering fra Regionsekretær/friluftsveilederne om andre aktuelle saker som er på agendaen 
- til styret og utvalg.  

Fredrik: Ting går bra, i Eigersund sammen med elever med tilpasning. Meget vellykket. Skriver 
søknader og rapporter nå før jul.  

Tore G: Spørsmål om stangfiske i Valevatn. Grunneierne er positivt innstilt til dette. 

 

Sak 54/23: Fast post: Fra utvalgene i regionlaget: 

Ikke tid til dette punktet. 

Fra Knut Ståle: Fest for frivillige i Sjøørretprosjektet 20 januar, penger fra kommunene til dette. 
Økonomiske bidrag til SØ-prosjektet: 180 000 til plastrydding i 2024. 

 

Sak 55/23: Annet? 

Oppfølging knyttet til Sak 02/22: Kartlegging fiskeplasser for barnefamilier, se Utlysning av 
fylkeskommunale tilskudd innen regional utvikling 2024. lengre oppe i referatet. 

Bakgrunn:  
Det er stadig færre som er ute og fisker med ungene sine. Fiskeavgiften har muligens vært noe av 
årsaken. At foreldre har måttet betale for å fiske med ungene sine har nok gjort at en del har funnet 
på andre aktiviteter.  

Nå er innlandsavgiften borte, så det hadde vært gunstig å legge forholdene til rette for at 
barnefamilier kan gleder seg over å fiske sammen. Da er også sjansen større for at barna blir 
interessert i å fiske på egen hånd senere! 

Dete bør ligge i bunnen: 
Fiskerike vann (gjerne overbefolket), der det er lett å få fisk. 

Tillatelse fra grunneier 

Oversikt over slike vann 

Info til barnefamilier 

Plakat med info om sporløs ferdsel og ønsket oppførsel ved vannet. 

Kanskje bør vi også oppfordre kommunene til å lage nye kart med fiskemuligheter. 

Tas med på regionsamlingene? 

 

Ny dato/sted neste styremøter 



Januar: Tirsdag 9/1-24 

Feb: Tirsdag 27/2-24 

April: Første styremøte etter årsmøte: Tirsdag 9/4. Med en fra adm: Forslag på Sondre Breian. 

 

Lise Dalen 

Sekretær i regionstyret  

 

 


